

《单词百科:magnitudes是什么意思?magnitudes怎么发音?magnitudes的解释和用法》

英语单词magnitudes是什么意思?magnitudes怎么读?magnitudes怎么发音?简答网为您整理了magnitudes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



magnitudes怎么读

magnitudes的读音: ['mæ g n ɪ tju: dz]

magnitudes的意思

1、n.巨大(magnitude的名词复数);量;重大;音量;

magnitudes的相关词组

1、magnitude spectrum 振幅谱;

2、order of magnitude 数量级;

3、absolute magnitude 绝对星等, 绝对量;

magnitudes的双语例句

1、Not all geometrical magnitudes of the same kind are commensurable with one another.

同类几何量中彼此之间并非都是可通约的.

2、Planck's constant controls the magnitudes involved in both cases.

普朗克常数决定了这两种情况所涉及的数量值.

3、Principle: All intuitions are extensive magnitudes.

其原则是: 一切直观都是广延的量.

4、The permeability value is magnitudes 2 – 4 lower for the laboratory scale against the engineering scale.

确定实验室尺度较工程尺度而言,煤岩介质渗透率低2~4个数量级.

5、The magnitudes, wave shape and harmonic components of excitation currents and voltage are analyzed in detail.

可详细解析激磁电流和电压之大小波形和谐波成分.

6、Bodies or particles , of these small magnitudes react very peculiarly.

这些物体或粒子运动很独特.

7、Of magnitudes in general, we can know apriori only a single quality, that of continuity.

我们关于一般而言的量只能先天地认识惟一的一种性质, 即连续性.

8、FDI and human capital have positive effects and their magnitudes are larger than that of import.

而人力资本、FDI对技术进步和TFP增长的正向影响要大于进口.

9、As a result the estimates still leave considerable uncertainty about the magnitudes of their effects.

因此,估计仍有相当大的程度不确定性的影响.

10、This procedure allows us to keep track of the magnitudes of the terms that occur.

这种做法使我们可以时常注意所出现各项的数量级.

11、The small-disturbance model is actually valid for disturbance magnitudes that seem quite violent to human occupants.

即使对于人来说似乎已是十分剧烈的扰动值,小扰动模型实际上仍是正确的.

12、Hence traditional fault path search algorithm detecting the voltage magnitudes dropping is challenged.

基于电压跌落状态估计,提出了适用于复杂配电网络的故障路径搜索算法.

13、Similar results are seen in models of peripheral inflammation, except for the large magnitudes.

在外周炎症模型中也观察到相似的结果,只是增加幅度更大.

以上是简答网为您整理的magnitudes怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/magnitudes>